

## 國立成功大學測量及空間資訊學系誠徵專任教師

國立成功大學測量及空間資訊學系誠徵助理教授(含)以上之專任教師一名，自民國 111 年 8 月 1 日起聘。申請人須具有導航學、大地測量科學、空間資訊科學、遙感探測、海洋測量學、攝影測量學、測量與製圖、電腦視覺、太空科學或地球科學等空間資訊相關領域專長之博士學位，具備國外研究(含博士學位或博士後研究員等資歷)與外語教學(含英文)經驗者將優先列入考慮。工作內容包括以中英文於大學部及研究所教授空間資訊相關課程及針對空間資訊相關議題之深入研究。

有意申請者請以電子郵件提供以下之資料(請將檔案轉換為 PDF 格式)：

1. 申請表
2. 博士學位證書影印本(持國外學歷且未經駐外單位驗證者，先繳交證書影本後以驗證版影本抽換)
3. 碩博成績單(國外成績單須完成外館認證；須提供五等第成績轉換對照表)
4. 未來研究及教學計畫(含授課大綱)
5. 博士論文
6. 論文著作目錄及七年內發表之論文或著作抽印本(需附註期刊 IF，選定一篇為個人代表作)
7. 外語授課證明
8. 另需三封推薦信(由推薦人直接 Email 本系郭重言主任)

上述相關資料請民國 110 年 12 月 24 日下午五點前 Email 至

聯絡人：測量及空間資訊學系 郭重言主任

Email: kuo70@mail.ncku.edu.tw

## **Tenure-track Faculty Position Open in the Department of Geomatics, NCKU**

<http://www.geomatics.ncku.edu.tw/>

The Department of Geomatics at National Cheng-Kung University invites applications for a **tenure-track faculty position (assistant or above)**, **effective August 1, 2022**. Candidates must have a Ph.D. in closely-related field of geomatics, including navigation, geodetic science, spatial information science, remote sensing, oceanographic survey, photogrammetry, surveying and mapping, computer vision, space science or earth science. Candidates having the experience of teaching (including English) or the international experience of research (including pursuing Ph.D. degree or postdoctoral researcher) are preferred. Duties include dedicated and effective teaching of Geomatics-related courses (using English and Mandarin) at the undergraduate and graduate levels and commitment to do research in closely-related field of geomatics.

Candidates are invited to email the following materials in PDF format.

1. Application Form.
2. Photocopy of PhD degree certificate (Foreign diplomas should be authenticated by R.O.C embassies. An unauthenticated copy may be submitted prior to authentication and be replaced by the authenticated copy afterwards).
3. Both of PhD and Master Degree academic transcripts. (Authentication of transcripts by R.O.C embassies).
4. Research and teaching plans (including Course Syllabus).
5. PhD dissertation.
6. Copies of published papers in the past 7 years (with journal impact factor and ranking noted, and one representative paper should be indicated)
7. Proof of teaching using English.
8. Three reference letters (sent by referees via e-mail in PDF format to the Chairman, Professor Chung-Yen Kuo)

All application materials must be received at the following email address no later than **5 p.m. of December 24, 2021**.

Contact person: Professor Chung-Yen Kuo

Chairman, Department of Geomatics, National Cheng-Kung University

Email all the materials to [kuo70@mail.ncku.edu.tw](mailto:kuo70@mail.ncku.edu.tw)